



Möte nr 1

Tävlingssektionen 2020-02-26

TÄVLINGSEKTIONEN STYRELSEMÖTE

Datum: 2020-02-26

Tid: 18.00-20.30

Plats: Cafeterian ÖOR

Dagordning

§ 1 Ordförande Hedvig Nordendahl förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvarande Hedvig Nordendahl, Sofia Vikman, Anna Byström, Frida Dahlgren, Maria Lindgren och Ulrica Merikanto

§ 3 Mötet väljer Anna Byström till Justerare.

§ 4 Mötet fastställer dagordningen.

§ 5 Föregående protokoll är godkänt.

§ 6 **Ekonomi:** Det beslutades om att lägga in en post på 5000 kr i budgetförslaget för inköp av ny förstärkare/receiver till ljudanläggningen i stallet. Niklas kollar upp prisuppgift. Budgetförslaget är godkänt.

§ 7 **Rapporter:**

Huvudstyrelsen rapporterar att budgeten gick bra tack vare bidragen från kommunen som dubblerades men även tack vare utbetalningen från Agria.

Körning Träningarna rullar på med en stor efterfrågan på komplett tävling då det i år endast finns en här i dom norra delarna. Svårt att arrangera detta på grund av att det saknas mark och terränghinder. Eventuellt kan en tävling i dressyr/precision arrangeras.

Dressyr: Träningarna rullar på. 22/3 har dressyrsatsningen träning igen och den 21/3 är det klubbdressyr.



Hoppningen: Leif Hall fortsätter, nästa träning 7-8 Mars. Eamond Hickey har clinic och träningar den 28 Mars och den 25 April är det klubbävling i hoppning.

WE: 29 Mars har Annica Wiberg föreläsning om WE med träning efteråt. Torsdag den 21 Maj är det WE tävling på klubben.

§ 8 Månadsplanering- aktiviteter

Februari: 29/2 hålls equipe utbildning för alla intresserade.

Mars: Leif Hall träningar hålls 7-8 mars.

Klubbdressyr 21/3.

Eamond Hickey håller clinic och träning 28 Mars.

WE föreläsning samt träning den 29 Mars.

§ 9 Åtgärdslista

9.1 Arbetsbeskrivningar

- Bommar ska vägas inför förberedelse för ny lagändring av specifik vikt på 10-12kg.
- Uppdatera anläggnings skisser. Maria & Anna.

9.2 bilder/info till hemsida & sociala medier

- Anna Uppdatera hemsidan, styrelse samt licensierade ryttare.
- Ulrica gör klart dom presentationer som fattas på sociala medier så fort dessa kommit in.
- Meddela tävlingsledare att skicka bilder på placerade, efter godkännande.
- Ulrica efterlyser bilder från träning och tävling.

9.3 Verksamhetsbeskrivningen justeras och godkänns.

§ 10 Övriga frågor

- Det beslutas om att en boxhyra ska tas ut på 100kr när man vill hyra box under klubbävling.
- Ridläraren som jobbar under klubbhoppning har tillsammans med tävlingsledaren ansvar att se över banan och vägar se detta följer de riktlinjer som finns.
- Det ser ut att bli ett div 2 ponny lag i hoppning. Lagledare ej bestämt.



10.1 Maria och Frida skriver lathund till tävlingsledare, dessa ska revideras varje månad.

10.2 Det beslutas om att ryttare ska debiteras 300 kr om dom ej utfört sin tilldelade funktionärsuppgift. Detta ska utgå i propositionen.

10.3 Vi fortsätter att följa dom riktlinjer vi haft där vi endast följer säkerhetsregler enligt TR. Clear round ska döpas om till tävlingstränings klass med två omgångar.

10.4 Vi väljer att ha grenledare. Grenledarna har som uppgift att ta in feedback och rapportera till tävlingssektionsstyrelsen vad gällande träning och tävling månadsvis. Ulrika skickar ut en efterlysning men dom förslag som ges är Linda Olsson/Karin Jonsson på dressyr, Malin Edlund/Annica Wiberg på WE, Nadja Wiik/Hanna Öberg på hoppning, Anette på Körning, Sofia ES/ Helene GA på fälttävlan.

10.5 Hedvig och Anna blir ledamot och suppleant i huvudstyrelsen.

10.6 Ansvarig för utbildningar från mittsvenska ridsportsförbundet väljs på nästa möte. Förslag är Linda Johansson och Maria Lindgren.

10.7 Till nästa möte bjuds sjukvårdsgruppen in.

10.8 Huvudstyrelsen beslutar om stadgarna ska tas bort eller inte. Linda, Emma och Maria sitter som adjungerad.

§ 11 Nästa Möte blir 30 Mars 19.00

§ 12 Mötet avslutas